
invitatZIUA: Buna ziua! Astept intrebarile dumneavoastra!  
Fri July 17, 12:04:37pm 

alexandrubajdechi: Bună ziua. De unde până unde ideea prostească să desființați liceenele cu promovabilitate 0? Acei elevi unde o sa meargă la 
școală? Naveta ați taiat-o... 

Fri July 17, 12:06:32pm 

maria: Notele de la Evaluarea Națională… Sunt copii din ce în ce mai bine pregătiți, diferențele dintre ei fiind foarte mici, la câteva sutimi. Cum își 
asumă responsabilitatea, profesorii corectori, având în vedere că la contestații trebuie să depășești acele 50 de sutimi. 

Fri July 17, 12:08:05pm 

marius: Nu credeți că selectarea profesorilor corectori trebuie făcută cu cea mai mare responsabilitate? Cum poate corecta un profesor de liceu 
lucrările unor copii de clasa a VIII-a? Știm foarte bine că un profesor de liceu este diferit de un profesor de gimnaziu… 

Fri July 17, 12:10:51pm 

invitatZIUA: ISJ Constanta va analiza fiecare caz in parte si va hotari in favoarea elevilor. 
Fri July 17, 12:11:17pm 

alexandrubajdechi: @invitatZIUA Cea mai buna gluma pe ziua de azi!  
Fri July 17, 12:11:35pm 

andreiburghelia: in favoarea elevilor? Serios? 
Fri July 17, 12:11:58pm 

invitatZIUA: Te rog sa reformulezi, Maria! 
Fri July 17, 12:13:03pm 

invitatZIUA: Puteti da exemple concrete? Atat profesorii de gimnaziu, cat si cei de liceu sunt absolventi ai Facultatii de Litere. 
Fri July 17, 12:14:32pm 

farauanugeorge: Se ocupa ISJ Constanta de situatia manualelor scolare pentru elevii din clasele 11-12 Inexistente ? De ce sunt nevoiti elevii sa isi 
achizitioneze manuale in invatamantul de stat (GRATUIT)? 

Fri July 17, 12:14:41pm 

farauanugeorge: Daca da, cum? 
Fri July 17, 12:14:58pm 

alexa: Bună ziua. De ce le este permis elevilor de la clasele de liceu tehnologic care au disciplina biologie, cu o oră, în clasele IX-X, fără teză, să dea 
la Bacalaureat această materie. Se observă note mari la română și matematică și foarte mici la biologie. 

Fri July 17, 12:18:03pm 

anon4621: Știm că profesorii, și cei de la 5-8 și cei de la 9-12, termină aceeași facultate. Dar, nu cred că profesorii de liceu sunt în măsură să 
corecteze lucrările de la Evaluarea Națională. Pentru că profesorii de liceu gândesc în alt mod lucrările, sunt mult mai drastici 

Fri July 17, 12:18:43pm 

andreiburghelia: Au existat cazuri. chiar si mediatizate, in care elevii claselor a XII-a au fost amenintati ca nu intra in examenul de bacalaureat daca nu 
cotizeaza la fondul scolii. De ce nu s-au luat masuri disciplinare in acele cazuri si de ce ISJ-ul nu intreprinde actiuni pentru a opri colectarea 
fondurilor in scoli? 

Fri July 17, 12:19:42pm 

anon4621: Din punctul meu de vedere, de părinte, credeți că mă interesează frustrarea unui profesor datorită faptului că nu este bine plătit? Cum își 
asumă profesorii corectori această responsabilitate? Cum aruncă la gunoi de munca de opt ani a unui copil? Nu reușiți să faceți nimic în acest sens? 
Aș vrea să vreți să vă doriți să schimbați sistemul. Încercați să puneți ca și profesori corectori cei mai buni profesori din oraș! 

Fri July 17, 12:27:52pm 

delia: De ce se continuup 
Fri July 17, 12:29:05pm 

invitatZIUA: Disciplinele la care se sustine examenul de Bacalaureat in functie de profil si specializare sunt sti*te in Metodologia de organizare si 
desfasurare a examenului de Bacalaureat. Ultima proba contine discipline la alegere, astfel incat elevul sa opteze pentru o disciplina la care este mai 
bine pregatit. 

Fri July 17, 12:31:10pm 

ziuamod: Vă rugăm să formulați întrebări și comentarii care se referă la tema interviului de astăzi! Mulțumim pentru înșelegere! 
Fri July 17, 12:33:27pm 

crina: De ce se continuuă pe ideea că profi de la țară sunt mai slabi ca cei de la oraș și fac trabă mai puțină, vă gândiți că poate ajungi la țară doar 
pentru că nu există ore la oraș. Poate ISJ ar trebui să explice că în școală mai există și alte materii nu doar română și matematică. 

Fri July 17, 12:35:44pm 

invitatZIUA: Pentru Andrei Burghelia: exemple concrete? Liceul? Anul? 
Fri July 17, 12:36:17pm 

alexandrubajdechi: @invitatZIUA Va dau eu exemplu: Traian, 2015 
Fri July 17, 12:37:28pm 

dan: Când va modifica ministerul metodologia de BAC ca în anii anteriori, sa fie obligat elevul sa dea la BAC materii stricte de profil. Mate-info sa dea 
informatica obligatoriu. Nu imi place sa vad absolventii ca dau materii fara sens fizica, chimie, unii mai dau si biologie. Faci un profil arata ca ai invatat 
ceva in liceu 

Fri July 17, 12:39:30pm 

dan: La fel cand se va intra la liceu cu minim 5. Sa fim seriosi cat se mai poate scadea la bac dificultatea materiei. De ce nu are isj o statistica publica 
reala pe profile, materii. In oras -cta cred ca o sa fie surprinzatoate. 

Fri July 17, 12:43:19pm 

invitatZIUA: In 2015 nu a fost inregistrata nicio sesizare la ISJ Constanta in legatura cu acest caz pe care l-ati semnalat. De asemenea, mentioonez 
ca ISJ a transmis de nenumarate ori, in diverse sedinte cu directorii, dar si in cadrul unor conferinte de presa, faptul ca aceste colectari de fonduri sunt 
ilegale si ca directorii care procedeaza in acest mod raspund pentru faptele lor in fata legii. Prin urmare, va rugam sa va adresati organelor abilitate si 
sa aduceti dovezi in acest sens. 

Fri July 17, 12:46:25pm 

alexandrubajdechi: @invitatZIUA raspuns tipic, nu va faceti ca nu stiti ce se intampla. 
Fri July 17, 12:48:10pm 

alexandrubajdechi: @invitatZIUA si mai terminati cu ipocrizia. ISJ Constanta promoveaza fondul scolii chiar pe site-ul 
institutiei: http://www.isjcta.ro/?p=6590 

Fri July 17, 12:51:36pm 

anon5074: Dle Alexandru sunt părinte, lasă fondul școlii, ce bani s-au strâns în afară de bani pt apă, fii serios și pune întrebări mai bune. Fiți voi, copiii 
serioși, invățați, că asta trebuie să faceți! Și până la urmă, atâta timp cât Primăria nu alocă bani școlilor, lăsăm copiii în mizeria din școli? Trebuie să 
facem ceva! 

Fri July 17, 12:51:48pm 

anon6051: intamplare: termina fiu bacu, duce facultate si inainte de sesiune vine cu o revista de specialitate (medicina) sa ceara lamuriri ca nu 
intelegea prea bine textul. Acum ori fiumiu era problema (se zice absolvent de liceu bun de cta cu nota mare la romana si restul) sau textul din revista. 
fireste ca il intrebai daca a facut liceul degeaba si raspunsul ca la romana facea de romana la matematica de matematica si continua. Concluzia 
doamna inspector: ori faceti in vreun fel sa fie legatura intre materii ori scoala se duce, nu mai suntem in anii 50 sau ma anii 1900. poate un prof de 
romana ar trebui sa o lase mai usor cu eminescu si sa mai ceara elevilor sa discute si texte reale iar celor de matematica sa se asigure ca acel copil 
este capabil sa faca ceva cu exercitiile alea. ma apuca durera de stomac cand mai aud expresia ce exercitiu frumos, da si la ce este util????”!!!!! 

Fri July 17, 12:57:00pm 

anon6377: Consider că limba română trebuie să fie materie obligatorie. Sunt atâtea cazuri de "licențiați" semianalfabeți! 
Fri July 17, 12:57:27pm 

alexandrubajdechi: @anon5074 pai de ce nu da Primaria bani? Pentru ca Raducu Popescu e soldatelul lui Mazare? 
Fri July 17, 1:01:46pm 

anon7744: Pentru că Mazăre susține, sau mai bine zis, a susținut carele alegorice, nu a avut timp de educație! Câte școli din Cta s-au renovat cu bani 
europeni? 

http://www.isjcta.ro/?p=6590


Fri July 17, 1:05:50pm 

invitatZIUA: Era un punct de vedere al unui parinte care coordona Asociatia de parinti a Scolii gimnaziale Nr. 7 Remus Opreanu din Constanta. 
Fri July 17, 1:07:05pm 

k: de ce se discuta de licee fara promovabilitate, cele mai multe au numar mic de elevi iar alte licee cu numar mai mare de elevi au cateva procente 
(ostrov 2/56, pirva din cta 7/45, adamclisi 3/23, cumpana 4/23 cogealac 10/44) inca mai comparati mere cu pere 

Fri July 17, 1:08:04pm 

anon7744: Revin. Din punctul meu de vedere, de părinte, credeți că mă interesează frustrarea unui profesor datorită faptului că nu este bine plătit? 
Cum își asumă profesorii corectori această responsabilitate? Cum aruncă la gunoi de munca de opt ani a unui copil? Nu reușiți să faceți nimic în acest 
sens? Ce măsuri luați împotriva acestor profesori? Aș vrea să vreți să vă doriți să schimbați sistemul. Încercați să puneți ca și profesori corectori cei 
mai buni profesori din oraș! 

Fri July 17, 1:11:15pm 

anon7298: cati corectori au gradul I, cati au vechime cel putin 10 ani, cati corectori au fost cursati special pentru corectare la examene nationale sau la 
corectare se face similar cu selectarea supraveghetorilor dupa schema isj=inspector-director-subordonati 

Fri July 17, 1:14:36pm 

anon7744: aici este buba care trebuie spartă. să corecteze ca și cum ar fi proprii lor copii! țineți cont de copiii care învață și care suferă! 
Fri July 17, 1:15:39pm 

invitatZIUA: Conform procedurii si Metodologiei de organizare a examenului de Evaluare nationala, profesorii s-au inscris sa participe in calitate de 
evaluatori avand si aprobarea conducerii unitatii scolare. Dupa finalizarea contestatiilor, lucrarile puteau fi vazute in centrele de examen pe baza unei 
solicitari din partea parintelui, daca avea rezerve in privinta evaluarii sau a raspunsurilor date de catre elev. 

Fri July 17, 1:15:51pm 

invitatZIUA: Va multumesc! Va doresc o zi buna in continuare! 
Fri July 17, 1:16:13pm 

parinte: amuzant cu aprobarea conducerilor scolii de parca ar avea o legatura 
# 

 


